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Slangerup kommune, den 14. oktober 1993

DAGSORDEN

til økonomiudvalgets møde tirsdag den 19. oktober 
1993, mødet holdes efter byggeudvalgsmøde om 
Slangerup Gjæstgivergaard, der begynder kl. 8.30.

Mødet holdes i byrådssalen.

Fraværende:

1. Orientering og efterretning.
a)
Love, cirkulærer og bekendtgørelser.

b)
Referater.
Ledergruppemøde den 9.9., 16.9., 23.9., 30.9., 7.10. 
1993

c)
Informationer fra Kommunernes Landsforening. 
Information nr. 1040
Retssikkerhedsredegørelse 1993 udarbejdet af 
Kommunernes Landsforening og Danske 
Skatteankenævn.

Information nr. 1041 
Undersøgelse af læreraftalerne.

Information nr. 1042
Opfordring til forøget optagelse ved de grundlæggende 
social- og sudhedsuddannelser.

Information nr. 1043
Kommunale konsekvenser af udviklingen i fiskeriet. 

Information nr. 1044
En ændring af bistandsloven der giver kommunalbe
styrelser adgang til pr. 1. jan. 1994 at yde et supple
rende tilskud til forældre på orlov til børnepasning.

Information nr. 1045
Fordelingen af beskæftigelsesmidler for 1994.
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d)
ECQ-nøgletal 
7. udsendelse.

e)
I referat fra ekstraordinær generalforsamling den 24. 
august 1993 i EXPO-Dybendal fremgår, at det blev det 
besluttet at opløse foreningen.

0
Danmarks Statistiks publikation "Befolkningen i 
kommunerne i 2. kvartal 1993".

g)
Ministeren for kommunikation og turisme har sendt 
skrivelse af 16.9.1993 om en markedsmæssig 
"tilpasning" af kapaciteten indenfor hotelbranchen. For 
at få bugt med overkapaciteten af hotelværelser m.v. er 
der peget på, at én af løsningerne på problemet kunne 
være at ombygge visse hoteller til offentligt støttede 
ældreboliger eller ungdomsboliger.

h)
I henhold til § 28, stk. 1 i lov om offentlige myndighe
ders registre afgiver Registertilsynet beretning for året 
1992.

i)
Pædagogisk Medhjælper Forbund har fremsendt pjece 
om deres bud på mulighederne for afvikling af venteli
ster på børnepasningsområdet.

j)
Midlertidig personalenonnering af den kommunale 
tandpleje.
Det er godkendt at den kommunale tandklinik yder 
konsulentbistand til Gundsø Kommune. Som følge 
heraf søger tandklinikken personalenormeringen forhø
jet midlertidigt for perioden 1.11.1993 til 31.10.1995 
med ialt 252 timer årligt. Udgiften ved opnormering 
modsvares af tilsvarende indtægt for konsulentbistand
jfr. orientering på socialudvalgsmødet den 6.9.93._____
Socialudvaget den, 4.10.1993:
Taget til efterretning.___________________________
81.01.00G00 F1855 PC

Dag og år ’ Formandens 
initialer Blad nr.

ØU, den 19. okt. 1993 146



N
r. 

57
1 

D
al

ol
o 

'S
' 0

8 
42

 2
8 

22
 -

 E
fte

rtr
yk

 k
un

 e
fte

r 
af

ta
le

 ©
 0

1.
88

Dag og år Formandens Blad nr.initialer

Ø U , den  19. ok t. 1993 147

k)
NESA A/S har fremsendt kopi af brev dateret den 
6.10.1993. Brevet er sendt til landsdækkende partier, 
som deltager i valget den 16. november. Skrivelsen 
vedrører "Regler for Plakatophængning i forbindelse 
med valget til kommuner og amter den 16. november
1993.

1)
Frederiksborg Statsamt, Det sociale ankenævn har 
fremsendt statistik over indbragte sager i juli kvartal.

Fra Slangerup kommune var indbragt 10 sager 
Sagerne fordelte sig på følgende lovområder:

8 lov om social bistand 
1 lov om social pension 
1 lov om individuel boligstøtte

ra)
Indenrigsministeren har til orientering fremsendt byud
valgets første rapport med 30 forslag til en ny positiv 
udvikling i integration af indvandrere og flygtninge 
bl.a. med udgangspunkt i sammenhæng mellem pligter 
Og rettigheder, (byudvalget består af boligministeren, indenrigsmi
nisteren, justitsministeren, kirkeministeren, socialministeren og under
visningsministeren).

n)
Teknisk forvaltnings skrivelse af 28.9.1993 til 
Rasmussen & Schiøtz Øst A/S vedr. bortfald af tilsagn 
om offentlig støtte til 20 andelboliger.

o)
Teknisk forvaltnings skrivelse af 28.9.1993 til Bygge- 
og boligstyrelsen hvor det oplyses, at det ikke har været 
muligt at anvende den tildelte kvote. Der vil således 
være en kvote på ialt 41 private andelsboliger, som 
ikke kan anvendes i denne omgang.
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2. Økonomirapport.

A. Rapporten.
./. Økonomirapport pr. 15. september 1993 fremlægges 

til orientering.

B. Ansøgning om tillægsbevilling.
Kulturelt udvalg indstiller følgende tillægbevillinger 
vedrørende andel af lønudgift for pædagogpraktikant i 
tidrummet 1.8.- 31.12 1993.

Socialudvalgets rammebevilling opskrives med kr.
11.951

Kulturelt udvalgs rammebevilling reduceres med kr.
11.951

00.01002

3. Slangerup Gjæstgivergaard.

A.

Boligforbedring.
Med udgangspunkt i de af kommunens tekniske rådgi
ver Krog Hansen udarbejdede økonomiske overslag 
fremsendte SBS notat dateret 9.8.93 indeholdende de 
økonomiske hovedtal for boligforbedringssagen.

Byrådet godkendte den 21.6.93 en boligforbedrings
ramme på 5,3 mio.kr. excl. moms.

SBS opgjorde rammen til 6,461 mio.kr. incl. moms. 
Momsen blev beregnet at ville udgøre 1,161 mio.kr. 
Den af byrådet tidligere godkendte ramme var således 
overholdt.

Dag og år Formandens
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Boligdelens andel af den samlede ramme blev beregnet 
til 5,122 mio.kr. Erhvervsdelens andel 
(Restaurationsdelen og Lokalerne til Hjemmeværnet) 
udgjorde 1,339 mio.kr.

Den værdiforøgende andel af boligdelens andel bereg
nes med udgangspunkt i driftsbudgettet for boligdelen. 
Størrelsen af kalkulationshuslejen er således bestem
mende for forholdet mellem den værdiforøgende andel, 
der kan finansieres med indekslån (4,8%) og den tabs
givende del, til hvilken finansiering kommunen skal bi
drage med et årligt afdragsbidrag på 2,4% i lånets løbe
tid.

SBS fremlagde 2 alternative beregninger. Begge bereg
ninger forudsatte årlige driftsudgifter på kr. 220,00 pr. 
kvadratmeter.

Alternativ 1 opererede med en husleje på kr. 520,00 pr. 
kvadratmeter idet der henvises til en af Lejerbo anslået 
husleje. Ved dette alternativ udgjorde den tabsgivende 
del 2,227 mio.kr. og den årlige kommunale udgift til 
afdragsbidraget kr. 53.000,-.

Alternativ 2, hvor huslejeniveauet blev fastsat under 
hensyntagen til ejendommens centrale beliggenhed i 
Slangerup, til huslejeniveauet i nyt almennyttigt byg
gen og til lejlighedernes størrelse, opererer med en 
husleje på kr. 575,00 pr. kvadratmeter. Ved dette alter
nativ udgør den tabsgivende del 1,705 mio.kr. og den 
årlige kommunale udgift til afdragsbidraget kr. 
41.000,-

SBS oplyste derudover, at kommunens indbetaling til 
Byggeskadefonden på kr. 65.000 vil skulle medtages i 
kommunens budget 1994, samt at administrationshono
raret på brutto 95.000 vil skulle betales med halvdelen i 
hvert af årene 1993 og 1994. Den statslige refusionssats 
for både indbetalingen til Byggeskadefonden og for 
administrationshonoraret udgør 50%,
Byrådet vedtog den 25. august 1993 boligforbed
ringsrammen på 6.461 mio. kr. opgjort efter alternativ 
?
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Efter licitationen viste det sig nødvendigt at forhøje den 
samlede boligforbedringsramme til max. 9.375 mio. kr. 
hvilket byggeudvalget indstiller godkendt. Endvidere 
indstiller byggeudvalget at den til grund for beregning 
af den værdiforøgende og tabsgivende del fastsatte 
husleje forhøjes til 615 kr. pr. kvadratmeter. SBS er 
blevet bedt om at fremkomme med en beregning over 
den værdiforøgende og den tabsgivende del på
baggrund af de endelige licitationsresullater. Denne 
beregning foreligger endnu ikke.

Det indstilles, at økonomiudvalget tiltræder byggeud
valgets indstilling overfor byrådet.
01.11.01G01 (82.00003)

B.

Lejeaftale for Gjæstgivergaardens Restaurationsdel.

Byrådet bemyndigede den 22. sept. 1993 økonomiud
valget til at indgå endelig lejeaftale om
Gjæstgivergaardens restaurationsdel.

Lejeaftalen, som er tilrettet efter de oplysninger, som 
fremkom på byrådets møde den 22. sept. 1993, ved
lægges i kopi. Aftalen er sendt ud til godkendelse hos 
Rene Lund, som dog d.d. ikke har reflekteret.

Det indstilles, at lejeaftalen tiltrædes af økonomiud
valget.
82.00:13.07.00001

C.

Vedtægt for forsamlingshusdelen på 
Gjæstgivergaarden.

På møde den 25. august 1993 vedtog Byrådet, at der 
udarbejdes vedtægt for Forsamlingshusdelen på 
Gjæstgivergaarden.
Vedtægterne, som vedlægges i kopi, er nu udarbejdet af 
advokat Bent Hansen.

Det indstilles, at vedtægten anbefales overfor Byrådet. 
82.00:20.10G01
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4. Slangerup Speedway Klub.

Slangerup Speedway Klub har en gæld på 350.000 kr., 
som klubben ikke har mulighed for at indfri. Den stør
ste kreditor er Told & Skattestyrelsen. 
Speedwayklubben anmoder Slangerup kommune om 
øjeblikkelig bistand for at undgå en truende konkurs. 
Klubben foreslår selv et rente-og afdragsfrit lån på 
200.000 kr.
Der er aftalt møde med repræsentanter for Speedway 
klubben for at få en nærmere redegørelse for klubbens 
situation. Nærmere redegørelse vil blive givet på 
Økonomiudvalgets møde.

Økonomiudvalget anmodes om at vurdere hvorvidt 
kommunen vil hjælpe klubben.
18.15.05049

5. Delegation af ansættelses- og afskedigelseskom
petence.
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Ledergruppen overvejer at udarbejde nye retningslinier 
for delegation af ansætelseskompetence.
Baggrunden er de senere års tiltag om decentralisering 
og selvforvaltning som specielt på ansættelses- og af
skedigelsesområdet har skabt en vis usikkerhed om 
hvem der har ansvar på disse sagsområder.

Delegation på området bygger i dag på praksis under
støttet af en kompetencefordelingsplan, som sidst er 
revideret først i 80erne, samt enkelte vedtægter udar
bejdet de senere år i forbindelse med gennemførelsen af 
decentraliseringen.

Kompetencen indenfor personaleområdet er i h.t. sty
relsesloven henlagt til Økonomiudvalget.
At kompetencen er henlagt til Økonomiudvalget inde
bærer, at ØU ikke kan delegere til andre stående 
udvalg. ØU vil formentlig heller ikke kunne delegere 
sin kompetence til en bestyrelse eller et andel kollegialt 
organ uden lovhjemmel. ØUs adgang til at delegere 
ansættelses- og afskedigelseskompctence vil således 
være begrænset til Borgmesteren samt medarbejdere 
med et direkte over/underordnelsesforhold til ØU 
hvilket i praksis vil sige samtlige ansatte i kommunen.
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Inden Ledergruppen igangsætter udarbejdelsen af nye 
retningslinier for ansættelse og afskedigelse af perso
nale ønskes en udmelding fra Økonomiudvalget om

I. Ansvar i den overordnede organisation
(Eksempel: I Skolernes styrelsesvedtægt er der anført 
+et B (B=beslutter) for Pedel ved ansættelse af 
rengøringspersonale. Det betyder, at Pedellen selv
stændigt kan ansætte sit rengøringspersonale. 
Indebærer det også, at Pedellen er direkte ansvarlig ovf. 
Økonomiudvalget f.eks. hvis han administrerer beføjel
sen ulovligt eller uhensigtsmæssigt ? Eller gælder de 
almindelige over/underordnelsesforhold således, at den 
overordnede har ret og pligt til at gribe ind ?)

II. Delegationsniveau
(Pt. skal ansættelse og afskedigelse i en række sager 
endelig afgøres af Byråd/Økonomiudvalg f.eks. 
Institutionsledere, Vakance vikarer, Årsvikarer, 
Forvaltningschefer m.m.. Skal delegationsniveauet 
ændres ?)

Ad. I.
Det foreslås, at delegation på personaleområdet frem
over indrettes således, at det almindelige 
over/underordnelsesforhold gælder, med mindre øko- 
nomiudvalg/byråd udtrykkeligt har vedtaget, at der de
legeres direkte til en leder med direkte reference til 
økonomiudvalg/byråd.

Ad. II.
Det foreslås, at et kommende oplæg om kompetencede
legation udfærdiges således, at kun ansæt- 
telse/afskedigelse af medarbejdere, som er omfattet af 
cheflønspuljen behandles af økonomiudvalg/byråd, 
d.v.s. forvaltningschefer, stillinger i lønramme 35 og 
derover, stillinger hvortil er knyttet et §-tillæg på 
43.000 kr. årligt (1.10.84 niveau) eller højere.

81.02P21
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6. Abnings-og telefontid pr. 1.1.1994.

Som led i den iværksatte organisationsudvikling, hvis 
mål bl.a. var at forbedre kommunens service overfor 
borgerne, nedsatte ledergruppen på møde den 18.3.93 
en projektgruppe, som skulle fremkomme med en 
rapport vedr. åbnings-og telefontider set i sammenhæng 
med de overordnede målsætninger.

Der blev foretaget en borgerundersøgelse, hvor der blev 
udsendt skema til godt 500 tilfældigt udvalgte personer 
mellem 18 og 76 år. Der indkom svar fra 248 personer, 
svarende til 48,5 % .

Projektgruppen har udarbejdet oplæg af 10.5.93, med 
baggrund i de udsendte spørgeskemaer, og ledergruppen 
har behandlet rapporten på møde 10.5.93. Ledergruppen 
besluttede, at rapporten skulle sendes til høring i hele 
organisationen samt forelægees hovedsam
arbejdsudvalget for centralorganisationen. (Forelagt 
14.6.93).

På baggrund af de modtagne høringssvar samt nyt notat 
af 28.9.93 om "åbnings-og telefontid pr. 1.1.1994" 
drøftedes punktet påny på ledergruppemøde den 
19.8.93.

Resultatet af borgerundersøgelsen har ikke stået for en 
dybere analyse, men gruppens rapport af 28.9.73 falder 
godt i tråd med størstedelen af de ønsker, der er om 
muligheden for både personlig og telefonisk henven
delse.

Gruppen fremkom med et supplerende forslag (6.10.93) 
til "notat af 28/9 1993" med 2 forslag.
Ledergruppen drøftede forslaget på møde den 7.10.93 
og indstillede forslag 2 som følger:

Daglig telefontid for alle telefoner, både frontekspedi
tionen og baglandet:
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Man-, tirs- og onsdag kl. 09,00 - 15,00
Torsdag kJ. 09,00- 18,00
Fredag kJ. 09,00- 13,00
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Daglig ekspeditionstid for personlig henvendelse til

Front:
Man-, tirs- og onsdag
Torsdag
Fredag

kl. 09,00- 15,00 
kl. 09,00- 18,00 
kl. 09,00- 13,00

Baglandet:
Man-, tirs- og onsdag
Torsdag
samt
Fredag

kl. 10,00-13,00 
kl. 10,00-13,00 
kl 15,00-18,00 
kl. 10,00-13,00

De ændrede åbningstider medfører, at den daglige fixtid 
ændres om morgenen fra kl. 9.45 til kl. 9.00. (Fixtid er 
den tid på dagen, hvor der ikke kan ske forskydninger af 
arbejdstiden).

Hovedsamarbejdsudvalget for centraladministrationen 
drøftede punktet den 13.10.93 med baggrund i de tre 
rapporter om åbnings-og telefontid pr. 1.1.1994 og 
tilsluttede sig ledergruppens forslag.

Forslaget indstilles godkendt af økonomiudvalget.

00.14G01

7. Boligselskabet Lejerbo, årsregnskab.

Boligselskabet Lejerbo, Slangerup, fremsender årsregn
skab med tilhørende revisionsprotokol og spørgeskema 
for perioden 1992-1993.
Boligselskabet fik ved økonomiudvalgsbeslutning af 
19.1.1992 tilladelse til at sammenlægge afdelingerne 
383-0 og 383-1.

A. Selskabets regnskab.
Resultatopgørelsen for tiden 1/5 1992 til 30/4 1993 
udviser en driftsbalance på 152.407 kr. og et overskud 
på 23.872 kr., som er anvendt til udligning af tidligere 
års akkumulerede underskud.

Det indstilles, at selskabets regnskab godkendes.
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B. Afdelingens regnskab.
Resultatopgørelsen for tiden 1/2 1992 til 30/4 1993 (ialt 
15 måneder) udviser en balance på 1.482.834 kr. og et 
overskud på 632.797 kr., som er henlagt til regule
ringskonto. Overskuddet fremkommer primært fra 
mindre kapitaludgifter end budgetteret (ca. 414.000 
kr.), samt en bedre udlejning end budgetteret (ca. 
280.000 kr.) Revisionen oplyser, at årets resultat ikke 
kan ses som udtryk for normalt årsresultat, idet der er 
tale om et førstegangsregnskab aflagt for en 15 mdrs 
periode.
Afdelingens status balancerer med 19.952.138,88 kr. 
og ejendommens anskaffelsessum er opført til 
19.396.572,19, som tidligere godkendt af økonomiud
valget. Revisionen oplyser at ejendommen er underfi
nansieret med 756.173 kr.. Finansieringen forventes til
endebragt i regnskabet 1993/94. Regnskaberne er iøv- 
rigt forsynet med normal revisionspåtegning af 2 stats
autoriserede revisorer uden kritiske bemærkninger.

Det indstilles, at regnskabet godkendes.
03.02.00055

8. Revisionsberetning nr. 88.

./. Kommunernes Revisionsafdeling har fremsendt beret
ning om revisionen af regnskabet for årer 1992 samt 
afsluttende beretning for regnskabsåret 1992.

Den udførte revision har ikke givet anledning til be
mærkninger.
00.01 K07

9. Skovrejsningsprojekt
Projekt om skovrejsning på folkeaktier.

En af kommunens muligheder for at påvirke landskabet 
og udøve naturpleje af blivende karakter, er at foretage 
skovrejsning. Den rent praktiske gennemførelse og fi
nansiering af skovrejsning kan ske gennem et selskab 
der inddrager forskellige lokale interesser i form af 
virksomheder, idræts- og græsrodsorganisationer samt 
enkeltpersoner i projektets gennemførelse.
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./. Der vedlægges til dagsordenen, et idéoplæg fra 
Hedeselskabet, hvori der redegøres nærmere for per
spektiverne.

Som pilotprojekt er det nærliggende at pege på skov
rejsning på et kommunalt ejet område. Kommunen ejer 
bl.a. matrikel nr. 120 som er et område mellem 
Sirkelsengen og Frederikssundsvej. Området kaldes og
så for Fuglebakke. Anvendelsen af området vil, i til
fælde af at projektet gennemføres, være at betragte som 
et faktisk salg af jorden.

Arealet er i forvejen udlagt til skovrejsningsområde i 
regionplanforslaget for Frederiksborg Amt, hvorefter 
der kun mangler en tilladelse fra Jordbrugsdirektoratet 
til at ophæve landbrugspligten på arealet.

Kommunens økonomiske rammer på kr. 50.000 i hvert 
af årene 1994 og 1995 er i sig selv ikke tilstrækkelig til 
at gennemføre skovrejsning på arealet. Derimod er det 
tilstrækkeligt til at stable et skovrejsningsselskab på 
benene, - under forudsætning af at det kan opnå til
slutning.

Første skridt kan være at afholde et informationsmøde, 
hvor perspektiverne opregnes og stemningen loddes. 
Oplægget til et møde kan overlades til Hedeselskabet, 
men kommunen må påregne at være initiativtager til 
oprettelsen og driften af et selskab.

Det indstilles, at sagen fremsendes til Byrådet med an
befaling af, at Hedeselskabet bedes udarbejde et pro
gram for dannelsen af et bredt baseret selskab for 
skovrejsning samt at kommunen stiller arealet 
Fuglebakke til rådighed for selskabet.

Teknisk Udvalg, 6.10.93:
Indstilling tiltrådt. Det undersøges forinden sagen be
handles i byrådet hvilke udgifter, der er i forbindelse 
med Hedeselskabets bistand.

Hedeselskabet anslår, at omkostningerne ved den første 
fase ikke vil overstige kr. 10.000.
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Første fase omfatter:

Indledende borgermøde.
Udarbejdelse af PR-materiale.
Udarbejdelse af skitseprojekt.

Efter denne fase vil der i givet fald være et operations
dygtigt selskab, som afholder kommende udgifter til 
konsulentbistand.

01.01.03P20 F6560 thj

10. Indhegning af gadekær/branddam.

Teknisk udvalg gav den 3. juni 1992 afslag på at ind
hegne branddammen i Kvinderup. Sagen blev rejst af 
en beboer i Kvinderup, som ønskede branddammen 
indhegnet p.g.a. risikoen for, at små børn skulle drukne 
deri, men en underskriftindsamling viste, at de fleste af 
de øvrige beboere var modstandere af, at der blev opsat 
hegn.

Beboeren, der ønskede hegnet sat op, havde den 16. 
juni 1993 en samtale med borgmesteren om sagen, og 
borgmesterens referat af mødet ligger i sagen.

Sagen fremlægges på denne baggrund til udvalgets for
nyede stillingtagen.

Teknisk Udvalg, den 4.8.1993:
Tidligere beslutning fastholdes.
Karen Bay ønsker sagen forelagt byrådet.

Byrådet, den 25.8.1993:
Tilbagesendes til Teknisk Udvalg.

Beboerne i Kvinderup, som tidligere har givet udtalelse 
om hegning omkring gadekæret/branddammen, er ble
vet orienteret om, at udvalget vil besigtige forholdene 
på stedet d. 1.09.93 ved 17-tiden. Det er meddelt 
beboerne at de er velkomne til at møde op og give 
deres synspunkter til kende. Kopi af skrivelse til 
beboerne ligger i sagen.,_________________________
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Teknisk Udvalg, den 1.9.1993:
To af udvalgets medlemmer går ind for hegning, 2 
medlemmer går imod.

Erik Fristrøm går ind for regulering af brinker, hvilket 
Karen Bay og Benny Leonhardt også ønsker udført ud
over hegning.

Niels Frølich går imod, at der foretages nogen forbed
ringer overhovedet.

Sagen optages til behandling på næste møde, når ud
valget er fuldtalligt. Niels Frølich Nilsson ønsker ikke 
sagen behandlet påny.

Ved skrivelse af 28.9.1993 fremsender et flertal af be- 
boerne i Kvinderup indsigelse imod hegning._________

Teknisk Udvalg, 6.10.93:
Udvalget besluttede, at brinker og stensætning skal 
ordnes, og dybden langs bredder reguleres op til lav 
vanddybde.

Niels Frølich kan ikke gå ind for ændringer.

Karen Bay ønsker et hegn på 80 cm, hvilket der ikke er 
flertal for, hvorfor Karen Bay ønsker sagen forelagt 
byrådet.______________________________________

14.17.G01 F6269 jh

11. Vejanlæg Slangerup Bymidte "prioritering".

Med budgettets vedtagelse er der, under forudsætning 
af at beløbene kan lånefinansieres, afsat 3 mio. kr. i 
1994 og 2 mio. kr. pr. år fra 1995 til 1997.

Der er udarbejdet "Strukturplan for bymidten". Planen 
blev vist på budgetseminaret. Den illustrerer, hvorledes 
der kan gennemføres hastigheds- og trafikdæmpende 
foranstaltninger og samtidig opnås en forskønnende 
helhedsvirkning i bybilledet.
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a.
Teknisk udvalg anmodes om stillingtagen til om 
detailprojektering kan iværksættes på grundlag af 
strukturplanens retningslinier.

b.
Teknisk udvalg anmodes om at tage stilling til, om der 
skal afholdes borgermøder på grundlag af
strukturplanen.

c.
Teknisk udvalg anmodes om at tage stilling til den 
etapevise gennemførelse ud fra de anslåede
overslagspriser 1993. (Overslagspriser på en etapevis
udbygning foreligger i sagen).____________________
Teknisk Udvalg, den 6.10.93:
a.
Udvalget indstiller til byrådet, at strukturplanens ret
ningslinier tiltrædes som grundlag for detailprojekte
ring.

b.
Der afholdes borgermøde på grundlag af strukturplanen 
i januar.

c.
Prioritering der indstilles godkendt:
Områdel 
område 3 
område 4
område 5_____________________________________
05.01.02P20 F6571 la

12. Huslejerestance m.m.
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13. Ansættelse som lærer i folkeskolen i skoleåret 
1993/94

Ansættelsesudvalget ved Uvelse skole har eenstemmigt 
indstillet

Pernille K. K. Olsson 
Gefionsvej 17 
3000 Helsingør

ansat som lærer i tidsbegrænset periode ved Uvelse 
skole.

Kulturelt udvalg, den 5.10.1993:
Anbefales

/ S .

---^ ---T-----------------------------------

* > * /
/c ?

81.01.03:17.00P15

14. Eventuelt.

MØDET SLUT KL.:


